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Protokół nr 51/2014 
 

posiedzenia Komisji  Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 14 lipca 2014 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 9
30

, zakończyło się o godz. 9
55

. 
 

Członkowie Komisji i osoby zaproszone – obecni na posiedzeniu  

wg załączonych list obecności, które stanowią  załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji, Pan Maciej Szota, 

który na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 

wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

2. Sprawy bieżące.  
 

Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego 

realizacji (za - 4). 
 

 

Ad. 1 
 

Sprawy wymagające opinii Komisji. 

1) 

 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Na wstępie chciałabym poprosić, żebyście Państwo na str. 3, w załączniku nr 1 

wykreślili: „§ 6300 Dotacja celowa otrzymana z tytułu pomocy finansowej 

udzielonej między jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie 

własnych zadań inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych”,  

a w to miejsce wpisali:   

„§ 6260 Dotacje otrzymane z państwowych funduszy celowych na finansowanie 

lub dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych 

jednostek sektora finansów publicznych”. 

Następnie przedstawiła w całości projekt uchwały zmieniający uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2014 wraz  

z załącznikami i uzasadnieniem – załącznik nr 3  do protokołu. 

 



2 

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Chciałabym tylko dodać, że Wydział Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich wystąpił z wnioskiem do Ministra Sportu i Turystyki  

w ramach programu „Rozwój inwestycji sportowych” na zadanie inwestycyjne 

pn.: „Poprawa funkcjonalności boiska sportowego na potrzeby klubu 

sportowego przy Szkole Podstawowej nr 2”. Natomiast w mieście powstanie 

centrum naukowo-edukacyjne „Mini-Kopernik”.   

To będzie spora i kosztowna inwestycja. 85% kosztów ma pokryć Unia 

Europejska. Otrzymamy także środki z Ministerstwa Sportu i Turystyki. Część 

środków otrzymamy w tym rok, a pozostała kwota dofinansowania  

w wysokości 299 800 zł wpłynie do budżetu Miasta Inowrocławia w 2015 r. 

Jednak do budowy boiska i mini Kopernika miasto będzie musiało dołożyć 

swoje pieniądze, które będą pochodzić z oszczędności powstałych w wyniku 

przetargu na budowę łącznika ulic: Staszica z Wojska Polskiego, to prawie 

półtora miliona złotych.  
 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji: 

Czy są zapytania do przedstawionego projektu uchwały?  
 

Jerzy Stachowiak – członek Komisji: 

Pani Naczelnik Dolińska-Hopcia bardzo dokładnie wyjaśniła na co 

przeznaczone zostaną środki. Należy się tylko cieszyć, że w mieście powstaną 

kolejne obiekty.  
 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji: 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 
 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Projekt uchwały otrzymał pozytywna opinię Komisji. 

 

2) 

 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2014-20128 wraz  

z załącznikami i uzasadnieniem – załącznik nr 4  do protokołu. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji: 

Czy są zapytania do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę chętnych do 

zabrania głosu. Przystępujemy do głosowania. 
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Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 

 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Projekt uchwały otrzymał pozytywna opinię Komisji. 

 

Ad. 2 

 

 Sprawy bieżące. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 

 

Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Maciej Szota 

 
Protokółowała 

 

Maria Legwińska 


